



RETURN BIDS TO:

RETOURNER LES SOUMISSIONS À:

Parks Canada
John Cabot Building, 10 Barter's Hill,
5th Floor
St. John's, NL A1C 5M9

Agence Parcs Canada
Édifce John-Cabot
10 Barter's Hill, 5^e étage
C. P. 1268
St. John's (T.-N.-L.) A1C 5M9

SOLICITATION AMENDMENT #3

MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments - Commentaries

Vendor/Firm Name and Address
 Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur

Title-Sujet Design, Supply & Installation of Earthmoving at Cape Breton Highlands Link Golf Course Parks Canada/ Conception, fourniture et exécution des travaux de terrassement du terrain de golf Highlands Links au Cap-Breton Parcs Canada		Date 27.05.2014
Solicitation No. - No. de l'invitation 10131712	Amendment No. – No modif. 03	
GETS Reference No. – No de reference de SEAG		
Solicitation Closes L'invitation prend fin – REVISED RÉVISÉ at – à 02:00 PM on – le 2014-06-13	Time Zone /Fuseau horaire - Newfoundland Daylight Savings Time (NDT) / heure avancée de Terre-Neuve-et-Labrador (HAT)	
F.O.B. - F.A.B.		
Address Inquiries to: - Adresser toute demande de renseignements à : Colleen Sheehan		
Telephone No. - No de téléphone (709) 772-6129	Fax No. – No de télécopieur: (709) 772-3651	
Destination of Goods, Services, and Construction: Destinations des biens, services et construction:		
Vendor/Firm Name and Address Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur		
Name and title of person authorized to sign on behalf of the Vendor/Firm Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur/ de l'entrepreneur		
Signature	Date	

MODIFICATION no 3

1. Les entrepreneurs devront être informés que la nouvelle date d'entrée en vigueur du contrat est le 1er octobre 2014 et la date d'achèvement du projet le 12 novembre, au plus tard.
2. Précisions concernant les documents contractuels existants. Parcs Canada installera un nouveau matériel d'arrosage sur le vert numéro 12 plutôt que de surélever le matériel d'arrosage en place. L'installation de ce nouveau matériel sera effectuée, une fois les travaux de l'entrepreneur en terrassement terminés. Toutes les autres infrastructures à surélever comme les trous d'homme, les ponceaux et les trous d'homme qui ne dépendent pas du système d'arrosage devront toujours l'être conformément aux détails contenus dans les documents contractuels originaux.
3. L'entrepreneur peut, s'il le préfère, retirer l'ensemble ou une partie des arbres ou des souches du parc. Ceci n'est pas obligatoire, mais proposé en tant qu'option.

Toutes les autres conditions demeurent inchangées

Veillez vous assurer que TOUTES les modifications sont signées et renvoyées avec votre offre. Si votre offre a déjà été présentée, veuillez signer et télécopier les modifications à ce bureau avant la clôture de l'appel d'offres.

AMENDMENT #3

4. Contractors to be advised the new contract start date will be October 1, 2014, and project completion no later than November 12, 2014.
5. Clarification on the existing contract documents. Parks Canada will now install new irrigation equipment on the No. 12 green instead of raising the existing irrigation equipment. The installation of new irrigation equipment will be completed after the Earthmoving Contractor has finished their work. All other infrastructure to be raised such as manholes, culverts, manholes that is not associated with the irrigation system will still be completed as per the details in the original contract documents.
6. The Contractor can remove all or part of the tree / grubbing materials from the Park if this is the Contractors preference. This is not mandatory but is provided as an option.

All other Terms and Conditions remain unchanged

Please ensure that ALL Amendments are signed and returned along with your tender. If your tender has already been submitted please sign and fax the amendments to this office before the close of Tender.